
 
O d l i š n é   s t a n o v i s k o 

v zmysle § 6 ods. 8 zákona č. 185/2002 Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

k uzneseniu Súdnej rady Slovenskej republiky 
č. 212 z 27. januára 2014 

 
 

Už v minulosti a to opakovane bola namietaná prax doplňovania programu zasadnutí 
Súdnej rady Slovenskej republiky (ďalej len „súdna rada“) o body navrhnuté na prerokovanie až 
v deň konania zasadnutia (v tejto súv. por. zápisnice zo 6., 11. a 12. zasadnutia súdnej rady a tiež 
odlišné stanoviská k uzneseniam súdnej rady č. 81 zo 16. apríla 2013,  č. 171 z 29. októbra 2013 
a č. 190 z 2. decembra 2013). I tentoraz uznesením, o ktoré tu ide, bol schválený program vrátane 
doplnenia o návrhy predsedu Najvyššieho súdu Slovenskej republiky (ďalej len „NS“) na dočasné 
pridelenie dvoch sudkýň na výkon funkcie na NS, o návrh predsedu Krajského súdu v Bratislave 
na dočasné pridelenie inej sudkyne na výkon funkcie na takýto súd, ako aj o žiadosť o zmenu 
harmonogramu revízií revízneho oddelenia Krajského súdu v Košiciach a ďalší bod majúci byť 
súdnou radou len vzatý na vedomie.  

 
Až na jednu výnimku, predstavovanú návrhom predsedu NS na dočasné pridelenie jednej 

zo sudkýň na výkon funkcie na NS už od 1. februára 2014 (v ktorom prípade však práve časové 
súvislosti návrhu mali zohľadňovať tiež časový priestor nevyhnutný na zadováženie potrebných 
podkladov), pritom dopĺňané body neboli takými, aby rokovanie a rozhodnutie o nich neznieslo 
odklad.  

 
Nie je teda dôvod nič meniť na názore, že namietaným postupom sa de facto obchádza 

zákonná požiadavka na zverejnenie návrhu programu i podkladov k nemu (na webovom sídle 
súdnej rady) najmenej 15 dní pred konaním zasadnutia, pričom súdna rada naďalej pokračuje aj 
v rovnako nežiadúcej a duchu zákona odporujúcej praxi sprístupňovania podkladov k bodom 
programu navrhovaným na doplnenie iba svojim členom a ponechávania na verejne prístupnom 
webovom sídle súdnej rady len pôvodného návrhu programu.  

 
Namieste preto bolo iba schválenie pôvodne navrhnutého programu, čo sa nestalo. 
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